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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 15 ad L 148 - Forslag til 
lov om ændring af lov om planloven (Revision af detailhandelsbe-
stemmelserne), stillet af Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål nr. 15 
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt der har været overvejelser under ud-
formningen af lovforslaget om at fastsætte en maksimal grænse for ekstra-
ordinært store udvalgsvarebutikker? 
 
Svar 
Det har ikke i forbindelse med udformningen af lovforslaget været vurderet, 
at var behov for at fastsætte en maksimal grænse for de store udvalgsvare-
butikker. 
 
Fastsættelsen af en maksimal grænse sker i forbindelse med kommunernes 
planlægning for de store butikker, hvor den enkelte kommunalbestyrelse må 
vurdere, hvor store butikker en given placering kan bære.  
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